

2017	6月	9月	12月	2018	1月
	7月	10月			2月
	8月	11月			3月

团费 Tour Fare	单人房差价 Single Supplement	小孩 18 岁以下 (占床) Guest Under 18 years old with extra bed	小孩 18 岁以下 (不占床, 不含早) Guest Under 18 years without bed, no breakfast provide	自费项目 Compulsory Programs	小费 Tipping

行程特色

- ★ 畅游：上海，苏州，杭州，南京，无锡
- ★ 一生必看一座湖，上海環球金融中心 94 樓觀光大廳
- ★ 品尝：杭州东坡肉，无锡排骨，南京盐水鸭

第一天：抵达上海

住宿：上海明捷万丽大酒店 5 星或同级

抵达上海机场，由导游接机后送回酒店休息。

(24 小时免费上海浦东机场及虹桥机场接/送机；因客人较多，请在机场耐心等待；请于报名时提供航班信息)

第二天：上海-杭州（早餐/午餐/晚餐）

住宿：纳德自由大酒店 5 星或同级

早餐后游览著名的「南京路」，以及上海最古老的地方，被誉为小吃王国的「城隍庙商业区」，尽情享受自由购物的乐趣和上海风味小吃。之后前往杭州，乘船游览西湖全景，外观「雷峰塔」。晚餐品尝入口香糯的东坡肉和叫化鸡。接着就去参观 上海環球金融中心 94 樓觀光大廳。



第三天：杭州-苏州（早餐/午餐/晚餐）

住宿：姑苏锦江酒店 5 星或同级

早餐后畅游西湖十大绝景之「花港观鱼」「苏堤春晓」，景色之美让人流连忘返。接着品尝龙井茶，乾隆皇帝封其为贡茶。午餐后外观北京鸟巢的“孪生兄弟”「苏州小鸟巢」。傍晚游览「七里山塘古运河」，处处古色古香，夜夜歌舞升平。

第四天：苏州-南京（早餐/午餐/晚餐）

住宿：南京鼎鼎国际大酒店 5 星或同级

早餐后游览享誉盛名的「寒山寺」。然后到「蚕丝工厂」，观赏丝绸时装表演，了解丝绸制作过程。午后前往南京参观「中山陵」，回顾一代伟人孙中山革命事迹。

晚餐品尝南京特产盐水鸭，餐后前往“烟笼寒水月笼沙，夜泊情怀近酒家”的「秦淮河畔夫子庙」，边欣赏美丽的秦淮河夜景灯饰，边品尝各式著名南京小吃。



第五天：南京-无锡（早餐/午餐/晚餐）

住宿：鼎尚皇冠酒店 5 星或同级

早餐后前往长江边，游览「南京长江大桥」，此桥是第一座由中国自行设计和施工的铁路公路两用桥。随后欣赏中华一绝水晶内壁画以及参观华东地区最大的「玉器城」。接着前往“鱼米之乡”无锡，参观「薛家花园」，观赏独特的江南园林风格。之后参观被苏东坡誉为“世间茶具堪为首”的「紫砂茶壶博物馆」。

第六天：无锡-上海（早餐/午餐/晚餐）

住宿：上海金古源豪生 5 星或同级

早餐后，前往美景如诗如画的「蠡湖公园」，战国时期越大伏范蠡与爱人西施泛舟定情之地。然后参观「太湖珍珠馆」，琳琅满目的太湖珍珠以物美价廉而著称。之后返回上海，参观「宝石店」「同仁汉方养生中心」。接着游览不可错过的上海风景线「外滩」。晚餐后「船游黄浦江」，欣赏美丽夜景，感受上海百年沧桑。

第七天：上海送机（早餐）

早餐后由导游安排送机，结束愉快的旅程。(24 小时免费上海浦东机场及虹桥机场送机；请于报名时提供航班信息)

备注：

- 指定购物站：龙井茶、蚕丝工厂、玉器城、紫砂茶壶博物馆、太湖珍珠馆、宝石店、同仁汉方养生中心

已包含自费项目：薛家花园、七里山塘古运河、上海環球金融中心 94 樓觀光大廳、船游黄浦江

- 费用不含：国际/国内机票及其税项，个人旅游、医疗保险，签证费用一切纯属私人性质的消费；因私人原因及航班延误等或其他不可抗拒的因素引起的额外费用。
- 旅客必须完成所有行程安排，假如旅客要求中途自行离团，视同全程放棄，飯店將會被取消，旅行社有权向旅客收取脱队费用 US\$50 / 每位/每天
- 所有團友務必要隨團參觀指定的購物站，沒興趣的客人可以抱著觀光為主的心態並耐心等待，拒絕參觀購物店的團友，本公司將有權利向該團友徵收團費附加費。

The time schedule for reference only, subject to local ground agency.

Day 01 ARRIVAL SHANGHAI

Hotel: Renaissance Shanghai Putuo Hotel 5* or similar

Upon arrival, the local guide will meet you at airport then transfer to hotel. (Free airport transfer 24 hrs)

Day 02 SHANGHAI / HANGZHOU(B/L/D)

Hotel: Nade Freedom Hotel 5* or similar

After breakfast, free and leisure at <Nanjing Street>; the most popular and crowded street in Shanghai. Boutiques offering some of the best name brand items in the world. Versace and Armani Clothing, Rolex and Cartier watches, Pearls and jewellery and many neat little shop selling all sorts of things. Next, visit to <ChengHuangMiao Shopping District> is a large number of rebuilt Ming and Qing dynasty-style buildings. It is known as "Kingdom of Shanghai Arts & Crafts and small Articles", is a good site for specialty Chinese goods ranging from antiques, jewellery to silk threads and so on. After that, transfer to Hangzhou, upon arrival proceed to <West Lake>. You can take a boat ride in West Lake, and view ten scenes of the West Lake like Spring Dawn at Su Causeway, Lingering Snow on the Broken Bridge and view <Leifeng Pagoda> from far. After dinner, visit to SWFC Shanghai, Sky Arena 94 floor



Day 03 HANGZHOU / SUZHOU (B/L/D)

Hotel: GusuJin Jiang Tower 5* or similar

After breakfast, journey to one of the scenic spots in the West Lake as well as a popular place for viewing fish <Flower Harbour>. Next, visit to Dragon Well Tea Farm. The Dragon Well Tea with a history over 1200 years and is the top of the Ten Renowned Teas in China. Then, view the <Bird Nest of Suzhou> - Suzhou Science & Culture Art Centre (SSCAC), it is known as twin brother of "Bird Nest" in Beijing because is same designer who design the building. Next, visit <Seven miles Old Street> where you will experience the old flavour of Suzhou and the night activities you will find here.

Day 04 SUZHOU / NANJING (B/L/D)

Hotel: Nanjing Dingding International Hotel 5* or similar

After breakfast, visit <Hanshan Temple> founded in Southern and Northern Dynasty with the noted bell ring. Next, will visit Silk Factory. After that, proceed to Nanjing to visit the tomb of the great forerunner of democratic revolution of China <Dr Sun Yat-sen Mausoleum> (exclude buggy). There is a granite reposing statue of Dr. Sun in the Sacrifice Hall. The statue is vivid and looks alive; Dr Sun was dressed in a long robe and a mandarin jacket and sat there quietly. On the granite wall carved with his posthumous work - The article of The Fundamentals of National Reconstruction. After dinner, visit <Confucius Temple Street> a local shopping area where you can get variety of souvenir and famous local food salted duck.



Day 05 NANJING / WUXI (B/L/D)

Hotel: Noble Crown Hotel 5* or similar

After breakfast, visit to <Yangtze River Bridge> is the first bridge to be built across the Yangtze River in Nanjing. It was completed in 1968 and is the first double-decker, double-track highway and railway bridge designed and constructed by the Chinese without outside engineering assistance. Next, visit Jade Gallery. Then proceed to Wuxi, upon arrival will visit famously known as Jiangnan Number 1 residence <Xue Residence Garden>. Next, visit Purple Clay Pot Museum.

Day 06 WUXI / SHANGHAI (B/L/D)

Hotel: Hong Qiao Airport Hotel Shanghai (Howard Johnson) 5* or similar

After breakfast, visit <Li Lake Garden> is a bay of Taihu Lake. It is named after the legend of Fanli and Xishi (one of the four beauties in ancient China). Next, visit Pearl Factory. After that, transfer back to Shanghai, visit Jewellery Shop and Traditional Chinese Medicine Consulting. Continue visit <The Bund> which is famous for building with various architectural styles. After dinner, take a cruise along the <Huang Pu River>.

Day 07 SHANGHAI AIRPORT FLIGHT BACK HOME (B)

After breakfast, transfer to airport for your flight back to home. (Free airport transfer 24 hrs)

Remark:

- **Compulsory Shopping stop: Tea, Silk Factory, Jade, Zisha Museum, Pearl, Gem Shop, Tongrentang(Herb)**
- **Package included Optional program: Xue Residence Garden, Seven Miles Old Street, SWFC Shanghai, Sky Arena 94 floor, Cruise Tour Huangpu River**
- It is compulsory for all tour participants to complete the full itinerary. In the event of not complying the requirement, rest of the tour will be abandon; hotel will be cancel and a penalty surcharge of US\$50/pax/day.
- No refund for no show and any unused portion of the packages or during tour.
- All tour members are compulsory to visit the specify shopping stops. However, you are not obligated to purchase product sold at the shopping stop. The company reserves the right to collect a penalty surcharges if you refuse to visit the shops.
- The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirement.
- Final and correct accordance of itinerary will be based on Chinese version itinerary. All hotel ratings are based on local terms.